
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 
 

ПРОТОКОЛ  

 

04.09.2018                                       м. Черкаси                                            № 19 

 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації  

наслідків надзвичайних ситуацій 

 

Всього членів комісії  - 10 

На засіданні присутні - 6 

 

ПРИСУТНІ: 

Голова постійної комісії - Омаргалієв К.С. 

секретар постійної комісії     - Плічко Г. І. 
 

члени постійної комісії:   Жмуд Ю. М., Морозюк М. О., Ніжніков В. М., 

   Пошиваник М.М. 
  
 

ВІДСУТНІ:  Вусик В. М., Полозов В. О., Рябошлик О.В., 

Чен В. Є. 
 

На засідання запрошені:  

 

Безпоясний 

Петро Іванович 

- керівник комунального підприємства «Наш 

дім Леськи» 

Денжанська 

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та природних  

ресурсів облдержадміністрації 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

Липкань 

Андрій Борисович 

- заступник директора - начальник управління  

житлово-комунального господарства 

Департаменту містобудування, архітектури, 

будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації 



 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

 1. Про погодження КОМУНАЛЬНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «НАШ ДІМ 

ЛЕСЬКИ» Леськівської сільської ради надання у користування ділянок надр з 

метою геологічного вивчення, у тому числі дослідно-промислової розробки 

питних підземних вод Черкаського родовища 

Доповідач: 

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

 2. Про погодження Христинівському виробничому управлінню 

житлово-комунального господарства надання у користування ділянок надр з 

метою геологічного вивчення, у тому числі дослідно-промислової розробки 

питних підземних вод   

Доповідач: 

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

3. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

Доповідач: 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 03.06.2016 № 5-2/VII 

«Про обласну  програму охорони навколишнього природного середовища на 

2016 – 2020 роки» 

Доповідач: 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 

5. Про  внесення  змін   до   рішення   обласної   ради   від   22.12.2017    

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік» 

Доповідач: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 6. Про виконання рішення обласної ради від 24.03.2017 № 13-1/VIІ «Про 

Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2017 

рік» 

 

Доповідач: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

Поліщук 

Сергій Анатолійович 

- перший заступник Державної екологічної 

інспекції Центрального округу у Черкаській 

області 

Квітка 

Віктор Володимирович 

- Великоканівецький сільський голова 

Чорнобаївського району 

http://oblradack.gov.ua/files/docs/13-1-7.zip
http://oblradack.gov.ua/files/docs/13-1-7.zip
http://oblradack.gov.ua/files/docs/13-1-7.zip


         У засіданні взяв участь голова обласної ради Вельбівець О.І. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Денжанську О.С., яка поінформувала членів постійної комісії щодо 

проекту рішення «Про погодження КОМУНАЛЬНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ 

«НАШ ДІМ ЛЕСЬКИ» Леськівської сільської ради надання у користування 

ділянок надр з метою геологічного вивчення, у тому числі дослідно-

промислової розробки питних підземних вод Черкаського родовища», 

підготовленого на підставі подання Державної служби геології та надр 

України від 06.06.2018 № 9874/03/12-18. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 1). 

 

В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Морозюк М.О. 

Омаргалієв К.С., який попросив поінформувати про діяльність 

підприємства. 

Безпоясий П.І., який повідомив, що комунальне підприємство «НАШ 

ДІМ ЛЕСЬКИ» Леськівської сільської ради надає послуги із забезпечення 

водопостачання питної води населенню.  

Морозюк М.О., який запитав коли створено комунальне підприємство 

«НАШ ДІМ ЛЕСЬКИ» Леськівської сільської ради. 

Безпоясий П.І., який повідомив, підприємство створено при 

Леськівській сільській раді Черкаського району у квітні 2017 року. Вже 

отримано дозвіл на спецводокористування. Послуги надаються 1 700 

абонентам, на підприємстві  значна увага приділяється якості води, постійно 

відбираються аналізи. Але відповідно до вимог законодавства необхідно 

отримати дозвіл на користування надрами. Тому підприємство підготувало 

пакет документів.  

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проект рішення «Про погодження 

КОМУНАЛЬНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «НАШ ДІМ ЛЕСЬКИ» Лесківської 

сільської ради надання у користування ділянок надр з метою геологічного 

вивчення, у тому числі дослідно-промислової розробки питних підземних вод 

Черкаського родовища» на пленарному засіданні обласної ради 

 

 Висновок № 19/1 додається до протоколу (додаток 2).  

 

«За»-6;    «Проти»-0;    «Утрималося»-0;     «Не голосувало»–0 

 

 

 

 

 

 

 



2. СЛУХАЛИ: 

Денжанську О.С., яка поінформувала членів постійної комісії щодо 

проекту рішення «Про погодження Христинівському виробничому 

управлінню житлово-комунального господарства надання у користування 

ділянок надр з метою геологічного вивчення, у тому числі дослідно-

промислової розробки питних підземних вод», підготовленого на підставі 

подання Державної служби геології та надр України від 08.08.2018                 

№ 15410/03/12-18. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 3). 

 

 В обговоренні  взяли участь:   Морозюк М.О., Омаргалієв К.С., 

Поліщук С.А. 

        Поліщук С.А., який зазначив, що відповідно до вимог законодавства 

якщо підприємствами здійснюється забір або використання води обсягом 300 

куб. на добу спеціальний дозвіл на користування надрами має бути 

обов’язковим. Тому рекомендував підтримати проект рішення. 

  

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проект рішення «Про погодження 

Христинівському виробничому управлінню житлово-комунального 

господарства надання у користування ділянок надр з метою геологічного 

вивчення, у тому числі дослідно-промислової розробки питних підземних 

вод» на пленарному засіданні обласної ради. 

 

   Висновок № 19/2 додається до протоколу (додаток 4).  

 

«За»-6;    «Проти»-0;     «Утрималося»-0;    «Не голосувало»–0 

 

 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Звягінцеву О.М., яка повідомила, що проект рішення «Про території та 

об’єкти природно-заповідного фонду області», підготовлений управлінням 

екології та природних ресурсів обласної державної адміністрації, передбачає 

оголошення об'єктів природно-заповідного фонду, а саме:  

Ганничі (площею 30 га) - гідрологічним заказником місцевого 

значення, розташований в адміністративних межах Великоканівецької 

сільської ради Чорнобаївського району; 

Багатовікові дерева дуба звичайного - ботанічною пам’яткою природи 

місцевого значення, розташований в адміністративних межах 

Загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № 3 колегіум м. Сміла, на розі вулиць 

Перемоги та Соборна;   

Графський дуб-красень - ботанічною пам’яткою природи місцевого 

значення, розташований в адміністративних межах Смілянської міської ради  

м. Сміла, вул. Родини Бобринських, 123; 



Віковий дуб імені Якова Водяного - ботанічною пам’яткою природи 

місцевого значення, розташований в адміністративних межах Одеської 

залізниці м. Сміла, Північний вокзал Шевченківської дирекції залізничних 

перевезень Одеської залізниці; 

Софіївські дуби - ботанічною пам’яткою природи місцевого значення, 

розташований в адміністративних межах Смілянської міської ради м. Сміла, 

на розі вулиць Соборна та Софіївська. 

Олена Миколаївна зазначила, що метою підготовки проекту рішення є 

збереження біологічного та ландшафтного різноманіття, підтриманню 

загального екологічного балансу. Землекористувачі і землевласники 

територій, на яких пропонується створення об’єктів природо-заповідного 

фонду, погодили створення відповідних об’єктів. 

 Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 5). 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проект рішення обласної ради «Про 

території та об’єкти природно-заповідного фонду області» на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

  Висновок № 19/3 додається до протоколу (додаток 6).  

 

«За»-6;     «Проти»-0;     «Утрималося»-0;     «Не голосувало» - 0 

 

 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

        Звягінцеву О.М., яка поінформувала про проект рішення «Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 03.06.2016 № 5-2/VII «Про обласну  

програму   охорони    навколишнього    природного   середовища   на         

2016 – 2020 роки», підготовлений управлінням екології та природних ресурсів 

обласної державної адміністрації.  

 Олена Миколаївна акцентувала увагу присутніх, що враховано 

пропозиції, що надійшли від департаменту містобудування архітектури, 

будівництва та житлово-комунального господарства обласної державної 

адміністрації, виконавчого комітету Канівської міської ради, Свидівоцької 

сільської ради, управління екології та природних ресурсів 

облдержадміністрації, в частині включення нових заходів, зміни назв заходів 

та обсягів їх фінансування. 

 Включити 2 нових заходи (пропозиції, Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації, управління екології та природних ресурсів 

облдержадміністрації): 



 пункт «98» заходи з озеленення вулиці Шевченка м. Канів (в тому числі 

виготовлення проектно-кошторисної документації). Всього 40.0 тис. грн.. за 

кошти місцевих бюджетів; 

 пункт «102» – розроблення проектів землеустрою щодо організацій і 

встановлення меж територій і об’єктів природно-заповідного фонду 

(проведення спеціальних заходів, спрямованих на запобігання знищенню чи 

пошкодженню природних комплексів територій та об’єктів природно-

заповідного фонду). Всього 900 тис. грн. (у тому числі 400 тис.грн. – кошти 

державного бюджету, 500 тис. грн. – кошти місцевого бюджету). 

 Внести зміни до назв та обсягів фінансування по 2 заходах (пропозиції, 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства облдержадміністрації та Свидівоцької сільської 

ради Черкаського району): 

 пункт «2» - змінити назву заходу.  

 Стара назва «Розширення та реконструкція систем роздільної 

каналізації, каналізаційних мереж і споруд на на них. Озеленення при 

аеровокзальної площі в межах м. Черкаси (у тому числі розроблення 

проектно-кошторисної документації)»; 

 нова - «Реконструкція каналізаційних мереж КП «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради» по вул. Смілянська, 168 у м. Черкас»; 

 пункт «146» – захист від підтоплення с. Свидівок Черкаського району 

(розроблення проектно-кошторисної документації). Збільшено обсяги 

фінансування на 40 тис. грн. за рахунок коштів місцевих бюджетів. 

 Загальний обсяг фінансування на 2016-2020 р.р. по заходах Програми 

збільшився на 980,0 тис. грн., з них: 

 збільшилися кошти державного бюджету на 400,0 тис. грн; 

 збільшилися кошти місцевих бюджетів на 580,0 тис. грн. 

 Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 7). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Плічко Г.І., який попросив детальніше поінформувати щодо розподілу 

коштів передбачених на виконання робіт по об’єкту «Реконструкція 

каналізаційних мереж КП «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради по 

вул. Смілянська, 168 у м. Черкаси» на суму 4 млн. грн. Адже при виділенні 

коштів передбачалася розробка проектно-кошторисної документації, 

експертиза, замовлення сертифіката та виконання робіт з озеленення. За 

новою пропозицією озеленення вже окремо. 

 Вельбівець О.І. акцентував увагу присутніх, що основна ідея була 

приведення приаеровокзальної площі аеропорту в належний стан, а саме 

озеленення. Також попросив надати більш детальну інформацію щодо 

використання коштів. 

 Липкань А.Б. повідомив, що в зведеному кошторисі все прописано, 

стосовно озеленення, каналізації, експертизи, виготовлення проектно-



кошторисної документації. А щодо зміни назви, то рекомендовано зазначити 

запропоновану назву об’єкта. 

          Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної 

ради від 03.06.2016 № 5-2/VII «Про обласну програму охорони 

навколишнього природного середовища на 2016 – 2020 роки» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

         «За» - 2;    «Проти» - 0;     «Утрималося» -4;     «Не голосувало» - 0 

 

  Рішення не прийнято. 

 

           Висновок № 19/4 додається до протоколу (додаток 8) 

 

 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

 Кравченко Н.М., яка поінформувала про проект рішення «Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 22.12.2017 № 19-22/VII «Про обласний 

бюджет на 2018 рік» підготовлений обласною державною адміністрацією. 

 Наталія Миколаївна більш детально зупинилась на змінах що 

стосуються природоохоронних звходів. 

 По Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства облдержадміністрації 

перерозподіляються видатки спеціального фонду у сумі 854,512 тис. грн.,  

передбачені на реалізацію об’єкту «Реконструкція напірного каналізаційного 

коллектора діаметром 400 мм в районі проходження залізничної дороги 

Ватутіне – Дашуківка (піщаний кар’єр) Звенигородського району Черкаської 

області», «Охорона та раціональне використання природних ресурсів»  

«Субвенція з місцевого бюджету на здійснення природоохоронних заходів» 

для надання субвенції Звенигородському районному бюджету; 

 Уточнюється назва об’єкту, видатки на який у 2018 році будуть 

проводитися за рахунок екологічного податку та грошових стягнень за 

шкоду, заподіяну порушенням законодавства про охорону навколишнього 

природного середовища внаслідок господарської та іншої діяльності по 

«Охорона та раціональне використання природних ресурсів», а саме:  

 «Реконструкція каналізаційних мереж КП «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради» по вул. Смілянська, 168 у м. Черкаси, озеленення 

приаеровокзальної території в межах м. Черкаси»;  

 на «Реконструкція каналізаційних мереж КП «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласноїради» по вул. Смілянська, 168 у м. Черкаси». 

Уточнюється назва об’єкту, видатки на який у 2018 році будуть проводитися 

за рахунок коштів бюджету розвитку по «Будівництво інших об'єктів 

соціальної та виробничої інфраструктури комунальної власності», а саме :  



 з «Реконструкція аеровокзалу та будівництво фонтану КП"Аеропорт 

Черкаси Черкаської обласної ради" по вул. Смілянська, 168 у м. Черкаси 

(виготовлення проектно-кошторисної документації та отримання експертного 

звіту)»;  

 на «Реконструкція будівлі аеровокзалу та малих архітектурних форм з 

елементами благоустрою на приаеровокзальній території КП " Аеропорт 

Черкаси Черкаської обласної ради " по вул. Смілянська, 168 у м. Черкаси»  

(виготовлення проектно-кошторисної документації та отримання експертного 

звіту)».  

 Доповідач зазначила, що за рахунок внесення змін до доходної частини 

загального фонду обласного бюджету та розподілу вільного залишку коштів 

загального фонду та залишків спеціального фонду збільшуються 

призначення головним розпорядникам коштів обласного бюджету:    

1.1633,8 тис. грн. обласній раді, в т.ч.:  

 1000,0 тис. грн. «Інші заходи у сфері соціального захисту і соціального 

забезпечення» для надання одноразової грошової допомоги громадянам 

області депутатами обласної ради;  

 633,8 тис. грн. на виконання Програми фінансової підтримки 

комунальних підприємств обласної комунальної власності на 2013-2018 роки, 

з них 283,8тис. грн «Інші заходи, пов’язані з економічною діяльністю», 199,8 

тис. грн. для КП «АТП Черкаської обласної ради» на придбання запасних 

частин та шин для автомобілів та 84 тис. грн – КП «Управління по 

експлуатації Будинку Рад і об’єктів обласної комунальної власності» на 

придбання меблів, та 350,0 тис. грн. «Внески до статутного капіталу 

суб’єктів господарювання» для КП «Готель Дніпро Черкаської обласної 

ради» на виготовлення проектно-кошторисної документації по утепленню 

будівлі готелю. 

 Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 9). 

 

 В обговоренні  взяли  участь:  Вельбівець О.І.,  Жмуд Ю.М.,  

Омаргалієв К.С. 

  

          Омаргалієв К.С. запропонував на підтримати проект рішення обласної 

ради  «Про  внесення  змін  до  рішення  обласної   ради   від   22.12.2017      

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

          «За»-3;    «Проти»-0;     «Утрималося»-1;     «Не голосувало» - 2 

  

 Рішення не прийнято. 

 

 Висновок № 19/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

 



6. СЛУХАЛИ: 

 Карманніка Р. В., який поінформував членів постійної комісії «Про 

Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2018 

рік». 

Роман Володимирович повідомив що соціально-економічний розвиток 

області невід’ємно пов’язаний з охороною довкілля, вирішенням екологічних 

проблем та ризиків у регіоні. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Звягінцева О.М., яка зазначила, що у 2017 році робота в галузі була 

направлена на вирішення таких екологічних проблем області: забруднення 

довкілля внаслідок зберігання на території області непридатних або 

заборонених до використання пестицидів і агрохімікатів (відходів 

пестицидів) та тари від них; перевантаження полігонів та сміттєзвалищ 

твердих побутових відходів через відсутність ефективної системи 

роздільного збирання відходів від населення; скидів стічних вод 

промислових підприємств та комунальних господарств внаслідок відсутності 

та неефективної роботи очисних споруд; незадовільний санітарний та 

гідрологічний стан водних об’єктів області; неналежний рівень розвитку 

природно – заповідного фонду. 

Очищення області від невідомих, непридатних та заборонених до 

використання хімічних засобів захисту рослин (відходів пестицидів) та тари 

від них залишається однією із пріоритетних цілей економічного і соціального 

розвитку. 

З метою повного очищення території області від небезпечних відходів 

діє обласна програма вилучення, утилізації, знищення та знешкодження 

непридатних або заборонених до використання пестицидів і агрохімікатів та 

тари від них на 2016 – 2018 роки (затверджена рішенням обласної ради від 

25.03.2016 № 4-2/VII).  

Станом на 01.01.2017 в області зберігалось 281,091 т відходів 

пестицидів, з них 240 т в смт Єрки Катеринопільського району, 34,1 т на 

території сільських, селищних рад, 6,991 т на території 

сільськогосподарських підприємств.  

В рамках виконання Програми для знешкодження 8,1 т відходів 

пестицидів, що зберігаються на території Звенигородського, 

Монастирищенського та Тальнівського районів, було передбачено субвенції з 

обласного бюджету зазначеним районним бюджетам на суму 328,05 тис грн.  

Направлено запит на Мінприроди України щодо виділення коштів у 

2017 році з державного бюджету для реалізації природоохоронного заходу: 

"Забезпечення екологічно безпечного збирання, перевезення, зберігання, 

утилізації, видалення та знешкодження непридатних або заборонених до 

використання пестицидів і агрохімікатів та тари від них" на суму 12,24 млн 

грн. 

У зв'язку із відсутністю в Україні спеціалізованих підприємств, які 

мають право на законних підставах здійснювати утилізацію/знешкодження 



або транскордонне перевезення небезпечних відходів пестицидів, кошти з 

місцевих бюджетів у 2017 році не освоювалися, роботи по знешкодженню 

зазначених відходів не проводилися. 

Актуальним залишається питання впровадження у населених пунктах 

області системи роздільного збирання відходів, комплексної переробки та 

утилізації корисних компонентів побутових відходів, реконструкції діючих 

полігонів твердих побутових відходів, будівництва сміттєпереробних заводів 

та сортувальних ліній. 

У 2017 році на придбання обладнання для знешкодження біологічних 

відходів для Канівської центральної районної лікарні, на упорядкування 

сміттєзвалищ Жашківського та Кам’янського районів, на забезпечення 

екологічно безпечного збирання відходів на території Городищенського, 

Драбівського, Жашківського, Канівського, Тальнівського, Уманського, 

Чорнобаївського, Чигиринського, Черкаського та Христинівського районів на     

ліквідацію стихійних сміттєзвалищ м. Корсунь-Шевченківський та                  

м. Черкаси, використано 3,3 млн. грн коштів місцевих бюджетів (обласного, 

міських, сільських, селищних). Розпочала роботу сміттєсортувальна лінія 

побутових відходів від населення у м. Сміла. 

Частка населених пунктів, у яких впроваджено роздільне збирання 

твердих побутових відходів до загальної кількості населених пунктів області, 

у 2017 році становила 2,6%, що на 0,5% більше порівняно із 2016 роком 

(2,1%). 

У 2017 році за рахунок коштів місцевих бюджетів (обласного, міських, 

сільських, селищних) реалізовано природоохоронні заходи, спрямовані на 

охорону та раціональне використання водних ресурсів, а саме: 

відновлення і підтримання сприятливого гідрологічного режиму та 

санітарного стану водних об'єктів, зокрема  річки  Золотоношка  у                  

м. Золотоноша, річок Вільшанка, Листвянка, Медянка на території 

Городищенської МР, Валявської СР, Мліївської СР Городищенського району, 

річки Гірський Тікич в центральній частині м. Тальне, річки Чумгак на 

території с. Білоусівка Драбівського району, річки Супій на території             

с. Піщане Золотоніського району; 

поліпшення екологічного, технічного стану та благоустрою водойм у 

с. Журжинці Лисянського району, м. Христинівка, с. Бобриця, Келеберда, 

Козарівка, Кирилівка, Яблунівка Канівського району, с. Пединівка 

Звенигородського району, с. Дашуківка, с. Мар'янівка Лисянського району, 

річки Рудка на території Степанківської СР; ремонт гідроспоруд на території 

Софіївської сільської ради Черкаського району (с. Шелепухи) та с. Скотареве 

Шполянського району. 

Станом на 01.01.2018 природно-заповідний фонд області нараховував 

540 об’єктів природно-заповідного фонду фактичною площею 64,0 тис га. 

Показник заповідності доведено до 3,1% від площі території області.  

У 2017 році оголошено 9 об'єктів природно-заповідного фонду 

місцевого значення загальною площею 88,27 га (4 ботанічні заказники в 

Чигиринському, Кам'янському районах, 3 гідрологічні заказники в 



Звенигородському, Монастирищенському районах, 1 пам'ятка природи в 

Чорнобаївському районі, 1 парк – пам’ятка садово-паркового мистецтва в 

м. Черкаси) (оголошені рішеннями обласної ради від 03.02.2017 № 12-9/VII, 

від 09.06.2017 № 15-40/VII, від 22.12.2017 № 19-23/VII). 

Змінено межі загальнозоологічного заказника місцевого значення 

"Виграївський" (рішення обласної ради від 19.04.2017 № 13-51/VII), за 

рахунок чого його площа збільшилася на 12,4 га.  

Таким чином, площу територій та об’єктів природно-заповідного 

фонду області збільшено на 100,67 га. 

 Текст інформації додається до протоколу (додаток 11). 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про стан виконання Програми економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2017 рік взяти до відома, 

погодити зняття з контролю в комісії рішення  обласної  ради від  24.03.2017 

№ 13-1/VIІ «Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2017 рік», у зв’язку із закінченням терміну його дії. 

 

 Висновок № 19/6 додається до протоколу (додаток 12).  

 

«За»-6;    «Проти»-0;    «Утрималося»-0;     «Не голосувало»–0 

 

 

 

Голова постійної комісії      К. С. Омаргалієв 

 

 

Секретар постійної комісії      Г.І. Плічко  


